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Szeretett professzoromat 2002 tavaszán ismertem meg, amikor is 
terhes lettem első kislányunkkal, Eszterkével. Dr.Herczeg János 
nőgyógyászt egyetemistaként megismert barátnőm, Dr.Cserpák 

Judit ajánlotta. Csak jókat mondott róla, mert nála szülte két 
gyermekét, így én is felkerestem, hogy életem egyik legnagyobb 
(vagy nem is az egyik?!) eseményét együtt csináljuk végig. 

Emlékeimben még elevenen él a Szegedi II. Kórház 
Nőgyógyászati Osztálya, melyet a Professzor vezetett. 
Tulajdonképpen ez nem is jó szó rá, inkább „élt-halt”érte , kora 
reggeltől késő délutánig bent volt, intézkedett, irányította az 
orvosokat, nővéreket, és ellátta a már megszült vagy szülni készülő 
nőket. Minden „flottul” ment és emellett emberi is maradt, vagyis 
kedvesek voltak az ott dolgozók. Egy olyan atmoszférát teremtett 

meg Herczeg prof, hogy jó volt ott lenni. 
Emlékszem, mindig mindenkihez volt egy kedves szava, és az 

orvosok is tisztelték, becsülték nagy tudását, szorgalmát. 
Gondolom, jó volt Vele dolgozni. Azt pedig tudom, hogy jó volt a 
„betege”, páciense lenni! 

A kilenc hónap alatt minden kérdésemre választ adott a 
terhességemmel kapcsolatban, márpedig nem volt egy egyszerű 
terhesség: az első két-három hónapban úgy hánytam, hogy 
lefogytam 6 kg-t, még be is fektetett a Professzor infúzióra a 
kórházba. Öntötte belém a lelket, az erőt, így a baba 12 hetes 
korától jobban lettem. A középső trimeszter rendben zajlott, az 

utolsó viszont szintén problémás lett: terhességi kolesztázisom volt 
,mely ritkán fordul elő terhes nőknél, de Herczeg prof ismerte ezt a 
betegséget is.  

A szülésemről csak annyit, hogy császármetszéssel jött világra 
Eszterke, 2 héttel az előírt időpont előtt bevéreztem, és a Prof 
sürgősen berendelt a kórházba, majd fél óra múlva altattak is a 
műtéthez (meconiumos lett a magzatvíz).  
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A műtét simán lezajlott, szakszerű „team” segítette a nőgyógyászt, 
és a műtő maga is európai színvonalú volt  

Ilyen előzmények után nem volt kérdés, hogy második 
gyermekünket is nála szülöm most már a Női Klinikán, bár azóta 
eltelt 8 év. 

Hála Istennek, a Prof ugyanolyan intenzitással segített a 
második szülésemet megelőző  hónapjaim alatt, amik - hasonlóan 
az előzőhöz - nem voltak zökkenőmentesek. Lea születése is szép 
emlék maradt!  
 

 
Köszönet érte!  
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